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Raad voor Lokale Economie 
 

 

DATUM: 

 

Woensdag 18 mei 2022 om 19.30 uur, in zaal Bakenbos. 

 

AANWEZIG: Bianca Blezer, Isabelle De Bruyne, Claude De Winter, Ilse 

Hardie, Michel Joly, Elsbeth Laureys, Jeannine Lauwers, Claude 

Loits, Lieve Smets, Jan Vanderstraeten, Gert Vandervoort, 

Liesbeth Vanstallen, Yves Vanstallen, leden. 

 

Tinne Kunnen, voorzitter. 

Silke Lischetzki, penningmeester. 

Tessa Hemeleers, secretariaat. 

  

Joris Pijpen, schepen Lokale Economie. 

 

AFWEZIG: Dominique Gigas ***, Julie Godts ***, Laidya Van 

Thieghem **, Henri Vanderlinden **, Kim Vanderstraeten **, 

leden. 

  

VERONTSCHULDIGD: Nattaya De Winter, Bruno Dils, Lieven Dujardin, Jan Van 

Assche, Monique Vandervaeren, Charlotte Van Wachem, Marc 

Wauters, leden.  

 

1. AFSPRAKENNOTA 2022 – HORECA (ZIE BIJLAGE 1). KENNISNAME. 

Tessa licht toe dat de afsprakennota is ontstaan uit de versie van 2017. Er zijn een aantal 

initiatieven genomen tijdens corona en het college van burgemeester en schepenen wou 

hiermee duidelijk maken dat er wordt teruggekeerd naar de werkwijze voor corona. 

 

Indien er aanvragen gebeuren die een omleiding of grote verkeersimpact impliceren, dient 

een advies aan de RLE te worden gevraagd, alvorens beslist kan worden over deze 

aanvraag. 

 

Tessa vraagt aan Michel of er nog andere opmerkingen waren vanuit de horeca. 

 

Michel laat weten dat de horeca misnoegd is dat het Gemeenteplein niet meer kan worden 

afgesloten op vrijdagavond. De horeca heeft geen zin om hier opnieuw de discussie over 

aan te gaan en legt zich hierbij neer. 

 

Tessa laat weten dat er niet gezegd is dat het niet kan, maar dat we starten met ‘een 

schone lei’ én dat aanvragen die een omleiding of verkeersimpact impliceren, op de Raad 

voor Lokale Economie dienen te worden besproken voor advies. 

 

De RLE beslist dat het kan, maar vraagt om de borden na de markt te verzetten tot de 

Felix Sohiestraat. De RLE zal hiervoor een positief advies uitschrijven. 

 

Michel zegt een eenmalige aanvraag te hebben ingediend omtrent 18 juni en vraagt vanuit 

de horeca om vanaf dan elke vrijdag tot en met het einde van het terrasseizoen te mogen 

afsluiten. 



 

Dit zou de horeca toelaten om meer gezinnen met jonge kinderen aan te trekken (omwille 

van de veiligheid). Het plein moet ook duidelijk worden afgesloten voor parkerende auto’s. 

 

De Raad voor Lokale Economie gaat hiermee akkoord en verstuurt een positief advies naar 

het college van burgemeester en schepenen. Tessa bereidt het advies voor. 

 

2. VERKIEZING DAGELIJKS BESTUUR 

 

De statuten omschrijven dat het dagelijks bestuur herkiesbaar is na drie jaar. De voorzitter, 

ondervoorzitter en de penningmeester dienen dan ook in oktober te worden herverkozen. 

 

Tessa zal hiervoor samen met andere adviesraden een nieuwe oproep lanceren. De 

sportraad heeft dit al sneller moeten lanceren, door ontslag van de voorzitter. 

 

Kandidaten kunnen zich tijdens de vergadering van oktober bekend maken, vervolgens zal 

worden gestemd. 

 

3. BUDGET 15.000 EURO 

 

De RLE schreef vanuit de werkgroep een advies voor het gebruik van het budget van 

15.000 euro. Dit advies werd goedgekeurd door het college van burgemeester en 

schepenen (zie ook bijlage 2). 

 

Jan Vanderstraeten maakt de opmerking dat er een soort samenhang ontbreekt tussen de 

verschillende projecten. Tinne licht toe dat de projecten gespreid zullen worden over het 

volledige jaar. De inzet op sociale media zal gebeuren via een marketingbedrijf, die een 

content kalender zal samenstellen en ervoor zal zorgen dat alles binnen eenzelfde geheel 

zal passen.  

 

Alles zal eveneens gelinkt worden aan het platform ‘Ik koop in Hoeilaart’. Het zijn 

momenteel enkel ideeën die nog dienen te worden uitgewerkt, er is dan ook nog veel 

mogelijk. 

 

Tinne stelt Jan Vanderstraeten voor om aan te sluiten bij de werkgroep, Jan gaat akkoord. 

 

Er wordt eveneens gevraagd wanneer de digitale cadeaubon zal worden gelanceerd. Dit 

zal gebeuren tijdens het weekend van vaderdag. 

 

4. RECEPTIE RLE. 30 MEI 2022. VOORBEREIDING. 

 

De receptie van de RLE zal plaatsvinden in Sportbar 1560. Tinne en Silke stellen voor om 

de receptie elk jaar bij een lokale horecazaak te organiseren. 

 

Tessa zal een herinnering sturen voor de inschrijvingen van de receptie. 

 

5. IK KOOP IN HOEILAART. EVALUATIE MEIFEESTEN EN VOORBEREIDING 

DRUIVENFESTIVAL. 

 

Daarnaast willen zowel Liesbeth Vanstallen in de Marcel Félicéstraat en Ilse Hardie op de 

parking van de Delhaize een evenement organiseren. Het college van burgemeester en 

schepenen vraagt hieromtrent advies (bijlage 3) aan de Raad voor Lokale Economie. De 

Raad voor Lokale Economie gaat akkoord met het voorstel. 
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Tijdens de actie ‘Ik koop in Hoeilaart’ van het Druivenfestival wordt beslist om de prijzen 

te verdelen via Decorysa. Tijdens ‘Hoeilaart Bruist’ kunnen de prijzen worden opgehaald 

bij Immo Ferco. 

 

6. DRUIVENFESTIVAL. RECLAMESTOET EN SPONSORING. VOORBEREIDING. 

 

Silke geeft aan dat er voldoende budget is en het niet nodig is om de prijzen te verhogen. 

De Raad voor Lokale Economie gaat akkoord dat de prijzen blijven zoals altijd. 

 

Tessa zal de promotie hierrond aanpassen en een oproep voor de reclamestoet/sponsoring 

lanceren. 

 

Wat betreft het Druivenfestival vraagt Sam Vanderstraeten, coördinator Evenementen 

(o.a. Druivenfestival) één afgevaardigde/een werkgroep van de RLE die de belangen van 

de lokale economie kan bewaken. Zodat dit tijdig kan gebeuren en niet wanneer de ideeën 

al worden uitgewerkt.  

De RLE vindt het niet haalbaar iemand te sturen die bij alle vergaderingen aanwezig kan 

zijn, maar vraagt om enkele momenten samen te zitten op 2 à 3 momenten. 

 

7. VARIA. 

 

A. Data vergaderingen 2022: 

- Eventueel vergadering in augustus: af te wachten of dit nodig is. 

- Oktober: maandag 10 oktober; 

- Einde van het jaar (receptie): werkgroep: datum nog te bespreken. 

 

B. Michel stelt een vraag voor het bestuur: worden er acties ondernomen om de 

leegstand tegen te gaan? Joris geeft aan dat er telkens wordt gesproken met de 

verhuurders om hun pand te verhuren tegen lagere prijzen om zo een pop-up 

mogelijk te maken. Daarnaast worden ze gemotiveerd om ze zo snel mogelijk te 

verhuren/verkopen. Echter lukt dit niet altijd. 

Leegstandsbelasting wordt reeds geïnd, ook dit heeft weinig effect. 

 

De volgende vergadering vindt plaats op maandag 10 oktober, om 19.30 uur. 

 

 


